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INTERPELACJA 
 

Dotyczy: budowy stacji paliw przy ulicy Nad Spławką 
 
Mieszkańcy ul. Nad Spławką w Poznaniu, obawiają się że budowana stacja paliw na końcu ulicy 
zostanie ukończona i droga  z trasy Katowickiej zostanie połączona i spowoduje ruch na ulicy 
przy której są domy mieszkalne, bardzo niskiej jakości nawierzchnia piaszczysta, już zniszczona 
przez trwającą budowę, spowoduje zagrożenie dla małych dzieci mieszkańców, hałas oraz 
zagrożenie przy skrzyżowaniu  ul. Nad Spławką i Ustrzyckiej gdzie ulice są do siebie 
prostopadłe.  
ZDM wypowiada się że ulica Nad Spławką jest ulicą nieprzejezdną , ale mieszkańcy mają obawę 
że teren przylegający do stacji , który jest własnością firmy, która stację buduje zostanie tak 
sformułowany że przejazd w końcu zostanie uruchomiony. Mieszkańcy chcieliby wiedzieć, kto 
wydał zgodę na budowę dwóch stacji benzynowych, poparte operatami środowiskowymi,  które 
sa w odległości od siebie ok 250-300m. 
Cześć mieszkańców ulicy Nad Spławką nie posiada wody pitnej z miejskiego ujęcia lecz posiada 
studnie i wodę do gospodarstwa pobiera z gruntu. Tutaj widzą zagrożenie skażenia wody pitnej 
dla części mieszkańców w przypadku awarii, którejkolwiek ze stacji. Mieszkańcy ulicy Nad 
Spławką  są oburzeni tym w jaki sposób jesteśmy traktowani w mieście w którym płacimy 
podatki. Budowa dwóch stacji spowodowała wycięcie drzew i krzewów, które tłumiły hałas z 
ulicy Krzywoustego. Żaden urzędnik nie pochylił się nad tą kwestią a w latach 1996-1997 
wydano pozwolenia na budowę naszych domów. Mieszkańcy zadają pytanie czyje interesy są 
chronione. 
 
Co jeszcze planowane jest do wybudowanie w okolicy tej ulicy? 


